
Školská rada při

Gymnáziu Brno, slovanské náměstí, příspěvkové organizaci

sídlo: slovanské náměstí 7804/7, Kíálovo Po|e,612 00 Brno

lČ: oo5 59 016

ze zasedání školské rady
ze dne 2L. června 2023

Přítomni:

Mgr. Filip Leder, Ph.D,, Mgr. Damir solak, MUDr Andrea Křivanová, Ph.D., Veronika Kachlíková,

Mgr, Martin císař

omluvenii

Mgr. Tereza chladiloVá, RNDr. lMonika Jórková, Mgr. Kristýna Urbánková, MUDr Petr DiViš, Ph.D,,

Hosté:

Mgr. Dalibor Kott (ředitel GsN)

1) Úvod, určení zapisovatele a ověřovatele, schválení programu

Předseda ŠR Mgr. Martin císař zahájiI zasedání V 17:45, přivítal přítomné členy i hosta zasedání a seznámil

ŠR s programem zasedání. Proti pro8ramu zasedání nebyly Vzneseny žádné námitky, Zapisovatelem byl

navržen Mgr. Damir solak, ověřovatelkou zápisu pak Veronika Kachlíková.

Hlasování: Pro (5), Proti (0), Zdrželi se {o) - Školská rada schválila program zasedání, zapisovatele a

ověřovatelku zápisu.

2) Proiednání návřhů noyých školních vzdělávacích programú platných od 1. 9, 2023

Na Úvod seznámil ředitel školy Mgr. Dalibor Kott školskou radu se zněním nových školních vzdělávacích

programů, které budou platit od 1. 9. 2023. Podrobněji popsal nutno§ti změn V náVaznosti na změny V RVP.

Školská rada Vzala na Vědomí znění nových školních Vzdělávacích programů.

Hlasováníi Pro (5), Proti (o), Zdrželi se (o) - Školská rada souhlasí s návrhem nov,ích školních vzdělávacích

programů platných od !.9.2023.
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3) Schválenízměny školního řádu a s platností od 1. 9. 2023.

Ředitel školy Mgr. Dalibor Kott seznámil školskou radu se změnami ve školním řádu, který by měl v tomto

zněníplatit od 1. 9. 2023.

K dotazu Mgr. Damira solak pan ředitel uved|, že otázka dozoru v rozmezí 6:30-7:0o bude dále dořešena,

Školská rada projednala nové zněníškolního řádu a hIasovaIa ojeho přijetí.

Hlasování: Pro (5), Proti (o), Zdrželi se (o) - Školská rada s.hvaluje školní řád s účinností od 1. 9. 2023.

4) Projednání návrhu rozpočtu na rok 2023

Ředitelškoly M8r. Dalibor Kott představil návrh rozpočtu na rok 2023. Mgr, Dam!r solak se dotázal, zdali

má škola přúmy z doplňkové činnosti {např, z pronájmů). Pan ředitel shrnu|, o jaké přúmy se jedná a shrnul

další plány na rozšíření možných přúmů. Uvažuje se o zřízení bistra,

MUDr. Andrea KřiVanoVá a Mgr. Damir solak se dotázali na plán zřízení bistra. Dle pana ředitele by bistro

mělo být zřízeno v prostoru šaten, kde je plánována rekonstrukce,

Z důvodu absence přúmů z doplňkové činnosti navrhuje M8r, Damir solak odložit projednávání rozpočtu a

projednáníjeho upravené verze na dalším zasedání,

Hlasování: Pro (5), Proti (o), Zdrželi se (0) - Škotská rada odkládá proiednání návrhu rozpočtu na rok 2023

na příští zasedání,

5} Vyhodnocení hlavních událostí školního loku 2o22l2o23,

Ředitel školy Mgr. Dalibor Kott seznámil školskou radu § aktivitami, které proběhly během školního roku

2022/2023 ato )akýÝchovně vzdělávacími, tak s akcemi V rámci oslav stoletého Výročí školy (den otevřených

dveřÍ, setkáníabsolventů, koncert Hradišťanu V KD semilasso, basketbalové utkání 8ymnázií, reprezentační

ple§ a hudebnífestival100letslovaňákU na slovaňáku. Připomněl i stavební a rekonstrukční práce v budoVě

školy, Předseda ŠR doplnil informaci o organizaci školenístředního školního managementu,

Předseda ŠR poděkoval panu řediteli a přítomným členům za aktivniúčast a jednání ukončilV 19;o0 hod,

V Brně,21. června 2

7apsa Mgr, Damir solak ověřiIa: Veroni Kachlíková Předseda školské rady: Mgr, Martin císař



skolská rada
Gymnázium Brno, Slovanské náměstí, příspěvková organizace

lČ: oo5 59 016
sidlo; slovanské náměstí 1804i7, Královo Pole,612 o0 Brno

prezenční listina

Podpis

1 Mgr, Tereza chladilová
omuVena

2 Mgr, Filip Leder

Ni]gr, Damir solak

4 Mgr, Maňin cisař .L

5 RNDr. Monika Jórková
omluvena

6 Mgr. Kristtýna Urbánková

7 MUDr. Diviš Petr, Ph.D

8 IrilUDr. Křivanová Andrea, Ph.D

o kach|íková veronika

Zasedání dne 21. června 2023
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